



Gemeente Begijnendijk

t.a.v de algemeen directeur

t.a.v. de voorzitter van de gemeenteraad


Begijnendijk, 18 oktober 2022


Tijdens de gemeenteraad van 28/4/2022 werd goedkeuring gegeven om een werkgroep 
samen te stellen die de mogelijkheden van een gemeentefusie zou evalueren.


Ik heb de maanden nadien het initiatief genomen om deze werkgroep samen te stellen 
met vertegenwoordigers van de verschillende fracties. Ondanks het feit dat ik de voorbije 
maanden maar liefst 30!! mogelijkheden heb geformuleerd om een startvergadering bijeen 
te roepen slagen we er niet in om de vertegenwoordigers van de verschillende fracties 
rond de tafel te brengen. 


Op de laatste e-mail via Doodle heb ik enkel van schepen Van Vlasselaer een antwoord 
mogen ontvangen met twee data die voor haar mogelijk waren, waarvoor dank! Van de 
andere betrokkenen mocht ik geen enkele feedback ontvangen. 


Hoe moeten we deze algemene stilte en passiviteit interpreteren? Is er vanuit de 
meerderheid, ondanks de goedkeuring op de gemeenteraad van april 2022, geen 
“goesting” meer om hier werk van te maken? Of zijn er andere redenen? 


Aanvullend agendapunt gemeenteraad d.d. 27 oktober 2022

Ingediend door: Raadslid David Janssens - MGB fractie
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